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Abstract (en)
[origin: WO9105260A1] Antibody-producing organisms or cells (prokaryotic or eukaryotic) producing a particular antibody of interest are identified by
locating individual organisms or cells on a surface in spaced-apart relationship; growing the organisms or cells under suitable conditions; applying
to the organisms or cells after growth a filter layer having immobilized thereon a reagent which binds to the antibody of interest; and detecting
antibodies bound to the antigen. Organisms or cells producing the antibody of interest may be subsequently selected and isolated, e.g. for further
growth.

Abstract (fr)
On identifie des organismes ou cellules (procaryotiques ou eucaryotiques) producteurs d'un anticorps précis en les plaçant séparément et à bonne
distance les uns des autres sur une surface; on les cultive ensuite dans les conditions appropriées; puis on leur applique, une fois cultivés, un lit
filtrant sur lequel est fixé un réactif qui s'unit à l'anticorps recherché; enfin, on repère les anticorps liés à l'antigène. On peut par la suite sélectionner
et isoler, par exemple pour une nouvelle culture, les organismes ou cellules produisant l'anticorps recherché.
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